



## 液压压接钳 HYDRAULIC CRIMPING TOOLS

## QZD-400A 快速液压钳

- 该工具有两级变速的冲头,能够自动切换,可从快速前进速度切换到较慢的压接速度。
- 为了操作员简单并舒适地操作,工具头可以 180 度旋转。
- 压接完成以后,该工具具备充分的自动反应,能够节省手动释压的时间。
- 可互换的压接模具,有多种压接几何形状。
- The tool has two stages speed of the ram and automatically switches form a fast advancing speed to a slower crimping speed.
- For ease of operation and comfort the operator the tool head can be fully rotated through 180 degress.
- The tool is provided with full automatic reaction when crimping complete, it can save the time of manual pressure release.
- With interchangeable crimping dies with multiple crimping geometry's.

工具参数	
应用范围 Range of application	16-400mm <sup>2</sup>
出力 Crimping force	10ton
行程 Stroke	16mm
模具配置 Standard	16,25,35,50,70,95,120,150,185,240,300,400mm <sup>2</sup>
重量 Weight	6.2Kg
外箱包装尺寸 Packaging size	690x250x120mm
包装 Package	铁箱 Steel case



## HT-300 快速液压钳

工具参数	
应用范围 Range of application	16-300mm²
出力 Crimping force	10ton
行程 Stroke	17mm
模具配置 Standard	16,25,35,50,70,95,120,150,185,240,300mm <sup>2</sup>
重量 Weight	5.0Kg
外箱包装尺寸 Packaging size	690x250x120mm
包装 Package	铝合金密码箱 Aluminum alloy code case



## HT-51 快速液压钳

- 双速装置将压模块速送到压接管,压接力上升,然后自动转换到低速,省时又省力。
- 压接头部可以自由旋转 180 度,可在较窄地方工作。
- 内置调压阀,当压力达到设定最大压力时可自动泄压,防止工具过压。
- Dies are quickly put on tube by double speed unit. The operation finish with energy saving and time shorten.
- The head could be rotated at 180° freely for narrow space working.
- Fitted with safety valve, When pressure reaches to limited max, Value pressure release automatically to prevent over pressure.

工具参数	
应用范围 Range of application	10-240mm <sup>2</sup>
出力 Crimping force	8ton
行程 Stroke	16mm
模具配置 Standard	10,16,25,35,50,70,95,120,150,185,240mm <sup>2</sup>
重量 Weight	2.75Kg
外箱包装尺寸 Packaging size	380x130x70mm
包装 Package	塑料箱 Plastic case

